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Svar på fullmäktigefråga från Conny 
Wahlström (MP) till Jenny Sellsve (S) 
om införandet av den nya 
kollektivtrafiktaxan 
Conny Wahlström (MP) har inkommit med en fullmäktigefråga om införandet av den nya 
kollektivtrafiktaxan. Frågan ska besvaras av Kollektivtrafiknämndens ordförande, Jenny 
Sellsve (S).   
 
Conny Wahlström frågar:   

- När kommer de nya taxorna att införas?  

Svar på fråga 
Tack för dina frågor. 
 
De nya taxorna för den allmänna kollektivtrafiken, som regionfullmäktige beslutade om i 
november 2023, kommer att införas under andra halvan av 2024.  
 
Anledningen till att implementeringen inte kan genomföras tidigare beror på att det pågår 
många projekt och processer som ligger till grund för implementeringen av nya taxor. Ett 
exempel är införande av det nya biljett- och betalsystemet.  
 
 
/ Jenny Sellsve (S) 
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